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Немає ВНЗ без науки...

 8 травня відбулося чергове засідання Вченої ради ЗДІА. Згідно з порядком денним 
було розглянуто  8 питань, серед яких звіт ректора 
академії В. І. Пожуєва на експертно-кадровій 
комісії МОНУ, звіт про роботу факультету 
менеджменту та фінансів декана факультету В. 
Г. Воронкової. Про представлення документів 
для присвоєння вченого звання доповідав вчений 
секретар ради В. Г. Чуб. З приводу низки питань 
виступив проректор з НПР С.С. Кудієвський. 
На завершення інформацію про проведення 
Конференції трудового колективу наступного 
скликання надав присутнім голова ради деканів 
професор М.Ю. Пазюк.
 З нагоди Днів науки в Україні це засідання 
розпочалося з урочистого вручення різноманітних 
нагород викладачам і студентам академії. Щиро 

привітав професора Г. О. Колобова з врученням йому “золотого Памятного знака 
МИСиС” ректор академії. Були вручені грамоти за активну участь і чисельні перемоги в 
предметних олімпіадах, за активну участь у наукових конференціях студентам ЗДІА. Як 
відзначив у інтерв’ю газеті «Академія» проректор з НПР С. С. Кудієвський, «величезним 

РОБОЧА НАРАДА МОНУ

стимулом для занять студентів наукою стала 
введена ректором традиція - запрошувати 
на засідання Вченої ради академії призерів 
2-го етапу Всеукраїнської олімпіади для 
вручення в урочистій обстановці грамот. Це, 
безумовно, позначається на самосвідомості 
молоді, підвищує самооцінку та стимулює 
позитивне ставлення до занять наукою».

Приєднання України до Болонського 
процесу потребує нових підходів до 
організації навчального процесу. Саме 
цьому питанню була присвячена методична 
нарада МОНУ зі спеціальності Електронні 
системи, яка проходила 16 травня у 
Запорізькій державній інженерній академії. 
У роботі наради взяли участь майже всі 
завідувачі кафедрами Електронних систем 
(Промислової електроніки) з різних ВНЗів 
України. 

На нараді також були присутні ректор 
академії Володимир Іванович Пожуєв, 
перший проректор Євген Якович Швець 
та  проректор з НПР Сергій Станіславович 
Кудієвський.

Роботу наради відкрив завідувач 
кафедрою ЕС ЗДІА Д.Г. Алексієвський. 

Він подякував 
гостям за 
те, що вони 
знайшли час 
та можливість 
п р и й н я т и 
участь у роботі 
наради.

З приві-
танням до учас-
ників наради 
в и с т у п и в 
ректор академії 
В. І. Пожуєв. 
Він визнав 
велике значення спеціальністі Електронні 
системи для промисловості Запорізького 
регіону та всієї України; відзначив, що 
керівництво академії буде надалі під-
тримувати кафедру ЕС щодо оснащення 
сучасним лабораторним обладнанням та 
комп’ютерною технікою, висловив деякі 
пропозиції стосовно змісту майбутнього 
стандарту зі спеціальності ЕС. Наприкінці 
виступу ректор побажав успіху в роботі 
наради. Зі свого боку учасники наради 
подякували керівництву ЗДІА та особисто 
ректорові за  сприяння організації та роботі 
наради.

Серед робочих питань, які були на порядку 
денному, відзначимо обговорення проекту 
нових стандартів МОНУ зі спеціальності 
ЕС, забезпечення навчально-методичною 
літературою,  обговорення деяких змін 
ро-бочих програм з інтегруючих дисциплін, 
які читаються на кафедрах ЕС.

Учасники наради були проінформовані 
про нові методичні розробки, які кафедри 
готують до видання в наступному році. 

Також були обговорені нові акредитаційні 
умови, необхідність розширення роботи з 
видання електронних посібників та тестів. 

Під час дискусії з приводу складу 

нормативної частини навчальних планів 
виступив завідувач кафедри ЕС Укра-
їнського державного морського технічного 
університету професор Рябенький В. М. 

Гості наради подарували кафедрі 
Електронних систем науково-методичну 
літературу та сучасний стенд для лабора-
торного практикуму з дисципліни Мікро-
процесорна техніка.

Після засідання учасники наради 
відвідали споріднену кафедру Фізичної та 
біомедичної електроніки та її лабораторії. 
Гості відзначили високий рівень оснащення 
лабораторних практикумів.

В цілому, нарада, організація проведення 
якої була покладена на колектив кафедри 
ЕС нашої академії, пройшла  на високому 
рівні, продуктивно й мала чимале прак-
тичне значення.

Д. Г. Алексієвський, 


